
Primaria analizeaza tipul apartamentelor de cumparat
Reprezentantii Primariei analizeaza, zilele acestea, tipul de locuinte care s-ar preta sa fie cumparate de pe
piata.
 Propunerea viceprimarului Astrid Fodor de a cumpara apartamente de pe piata pentru a le transforma in
locuinte sociale prinde contur. "Lucram la un astfel de proiect. in momentul de fata, atat Comisia sociala
cat si cea pentru locuintele ANL analizeaza tipul de locuinte care este cel mai solicitat -  garsoniere,
apartamente cu una sau doua camere. Am inceput aceasta etapa de analiza saptamana trecuta", a declarat
viceprimarul Astrid Fodor. Ea vrea sa introduca in Consiliul Local un proiect de hotarare prin care
Primaria Sibiu sa achizitioneze locuinte de pe piata, locuinte pe care sa le foloseasca in scopuri sociale.
Chiar daca, acum cateva saptamani, administratia locala a impartit peste 100 de locuinte pentru tineri,
pentru cazurile sociale si pentru familiile evacuate, numarul solicitarilor depuse la administratia local este
in continua crestere. "Deocamdata numarul solicitarilor a scazut. Dar saptamanal apar cate cinci cereri
noi, in medie", a mai spus Astrid Fodor.
 Astfel, la ultima sedinta a Consiliului local, au fost aprobate criteriile de acordare a locuintelor sociale. in
mare parte, acestea sunt identice, ca fond - solicitantii de locuinte sociale trebuie sa aiba domiciliul in
Sibiu, iar venitul net pe membru de familie in ultimele 12 luni sa fie sub cel mediu pe economie. Comisia
sociala va lua in calcul, la analizarea dosarelor, si conditiile de locuit ale solicitantilor. numarul copiilor,
starea sanatatii si vechimea cererilor.

Pagina 1 / 1


